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Zápis z 19. veřejného zasedání Zastupitelstva
 Městyse Moravská Nová Ves, konaného 25. listopadu v 18.00 hod.

v sokolovně v Moravské Nové Vsi

Přítomni: Glos Jaroslav
Gréeová Eva
Košut Marek, Mgr.
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan
Parma Zbyněk, Ing.
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Špačková Kučerová Eva, MUDr.
Šrámek Pavel, Bc.
Valihrach Milan
Vaněk Radek, Ing.
Zugar Pavel, Ing.

Omluveni: Krutáková Jana, Ing.
Sládek Tomáš, Ing.
Tuček Jan

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Gréeová Eva
Petrjanošová Soňa, Mgr.

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 19. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse

19. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil v 18.10 hod. starosta 
městyse pan Mgr. Marek Košut a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, 
způsobem v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je  11 členů, 4 jsou
omluveni. Zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 19. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Rozpočtové opatření č. 5/2013
4. Převody majetku
5. Sloučení mateřské a základní školy
6. Zavedení svozu biologicky rozložitelného odpadu
7. Různé
8. Připomínky členů zastupitelstva městyse
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9. Připomínky občanů
          10. Závěr

Starosta městyse podal návrh na změnu programu a sice  - zařazení Zprávy finančního výboru 
zastupitelstva a vyjmutí bodu Sloučení mateřské a základní školy. Další připomínky z řad 
zastupitelů ohledně změny programu nebyly.

Usnesení č. 1/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo zařazení Zprávy finančního výboru do 
programu zasedání.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Vaněk

Usnesení č. 2/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo vyjmutí bodu - Sloučení mateřské a 
základní školy z programu dnešního zasedání.

H: 7 pro 3 proti 1 zdržel se
Gréeová Ing. Vaněk
Bc.Šrámek
Ing. Parma

Usnesení č. 3/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo jednohlasně zapisovatelku zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 4/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Evu Gréeovou.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Gréeová

Usnesení č. 5/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Mgr. Soňu 
Petrjanošovou.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Mgr. Petrjanošová

Starosta vyzval zastupitele, zda mají připomínky nebo výhrady k minulému zápisu ze 
zasedání zastupitelstva městyse, které se konalo 12. září 2013.
Žádné připomínky z řad zastupitelů nebyly.
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Usnesení č. 6 /19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zápis z minulého zasedání 
zastupitelstva ze dne 12. září 2013.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 2 programu - Zpráva o činnosti rady městyse

Z řad zastupitelů nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky k činnosti rady.

Usnesení č. 7/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová  Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti Rady 
Městyse Moravská Nová Ves ze zasedání č. 69 - 73.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Vaněk

Bod č. 3 programu - Rozpočtové opatření č. 5/2013

Starosta městyse seznámil zastupitele a občany podrobněji s návrhem rozpočtového opatření 
č. 5/2013, které bude nedílnou součástí zápisu. Zastupitelé byli seznámeni s tímto návrhem 
rozpočtového  opatření  v pátek 22.11.2013 na pracovním zasedání. 
Pan Maděřič podotknul, že finanční  a kontrolní výbor by měl být o návrhu informován 
daleko dříve.

Usnesení č. 8/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo rozpočtové opatření č. 5/2013. Na 
straně příjmů byl rozpočet navýšen o 3 930 500,- Kč. Celkové příjmy po navýšení činí
34 957 000,-  Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o  3 930 500,- Kč, celkové výdaje po 
navýšení činí 39 488 600,- Kč. Zapojení finančních prostředků ze ZBÚ z předchozích let 
zůstává ve výši 4 531 600,- Kč. 

H: 8 pro 0 proti 3 se zdrželi
Mgr. Petrjanošová
Ing. Vaněk
Ing. Zugar

Bod č. 4 programu - Převody majetku 

Pan Jan Petrjánoš, Kovářská 1051, Moravská Nová Ves požádal o odprodej pozemku p.č. 
791/2 o výměře 1m2 v k.ú. Moravská Nová Ves, označené jako zastavěná plocha a nádvoří. 
Žadatel má na parcele postavený rodinný dům, jedná se o dorovnání stavební čáry. Rada 
městyse doporučuje odprodej za cenu 300,- Kč/m2. Náklady spojené s převodem nese žadatel. 
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Usnesení č. 9/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo odprodej pozemku p.č. 
791/2 o výměře 1m2 v k.ú. Moravská Nová Ves panu Janu Petrjánošovi, Kovářská 1051, 
Moravská Nová Ves. Kupní cena je stanovena ve výši 300,- Kč za 1m2 plochy. Náklady 
spojené s nákupem pozemku jdou k tíži kupujícího.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 7 programu - Různé

Region Podluží - půjčka na předfinancování projektu Stromořadí pro Podluží

Region Podluží požádal o bezúročnou  členskou  půjčku financí potřebných na 
předfinancování projektu Stromořadí pro  Podluží. Půjčena bude částka ve výši 779 376,- Kč, 
vrácena bude do 30 dní po obdržení dotace.
U nás se to týká výsadby stromů od měšťanky po přejezd u Mikulčic a pak cesta do Prušánek.

Usnesení č. 10/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo smlouvu o bezúročné členské půjčce 
mezi městysem jako věřitelem a Regionem Podluží, svazkem obcí, jako dlužníkem, kdy 
předmětem je bezúročná půjčka finančních prostředků ve výši 779 376,- Kč a to na 
předfinancování 90% uznatelných výdajů projektu Stromořadí pro Podluží. Půjčka bude 
vrácena do 30 dní od obdržení dotačních prostředků. 

H: 10 pro 0 proti 1 zdržela se
Gréeová

Zpráva Finančního výboru Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves

Zprávu přečetla p. Mgr. Lenka Bučková. Kontrola byla zaměřena na vyúčtování akce Den 
lidových řemesel.  Finanční výbor poukázal na to, že akce je zbytečně drahá a některé 
položky nejsou úplně prokazatelné.
Celá zpráva finančního výboru je přílohou tohoto zápisu.
Paní Polachová reagovala na některé výtky finančního výboru z akce DLŘ. Vysvětlila, že 
stavba pódia byla domluvena s břeclavskou fa a veškeré práce si zařizovala tato fa a žádné 
jiné pracovníky městys na stavbu pódia nenajímal. Poukázala i na cenu vstupného, vzhledem 
k ceně vstupenek např. do kina nebo na jakékoliv koncertní vystoupení je cena spíše nízká a je 
to vstupné na celodenní akci. Co se týče vstupenek a pásků nebo náramků, je to těžko 
uhlídatelné, protože lidi si chodí mnohokrát pro identifikační pásku znova, že ji třeba ztratily  
a pod. Stravné  bylo řádně vyúčtováno dle přiložených a odvedených lístků stravenek.
Paní Valná podotkla, že finančnímu výboru se jedná o ty stravenky, které byly vydány 
různým souborům a učinkujícím, Navrhla, že by stravenky měly být předávány na podpis a 
přesně podchyceno kolik učinkujích přijelo a kolik stravenek bylo vydáno.

Usnesení č. 11/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí Zprávu Finančního výboru 
Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 6 programu - Zavedení svozu biologicky rozložitelného odpadu 

V roce 2010 přijalo minulé zastupitelstvo usnesení, že podpoří projekt centrální kompostárny. 
V letošním roce je kompostárna již zprovozněna a společnost Hantály a.s. Velké Pavlovice 
nám dodala několik kusů popelnic na svoz biologicky rozložitelného odpadu. Byl předložen 
návrh smlouvy, který počítá s obsluhou tohoto systému, což vychází asi na 320 000 - 350 
000,- Kč. Máme možnost nabídnout občanům tuto službu nebo odmítnout a využít naši vlastní 
kompostárnu. Služby p.o. vyčíslily zpracování odpadu částkou 170 000,- Kč, není zde ovšem 
zohledněn svoz odpadu. V budoucnu bude muset mít každá obec nějaký systém likvidace a 
separace odpadů.
Ing. Parma - upřesnil, že zákonná povinnost to nebude. Vztahuje se to pouze k tomu, že obec 
má umožnit svým občanům kompostovat. Poukázal na to, že každého občana bude stát jenom 
svoz 110,- Kč na hlavu +  odvezení + DPH. Tzn., že někteří občané budou platit i těm, kteří si 
kompostují doma,  bez popelnic.
Dále poukázal na to, že v prosinci roku 2011 se DSO usnesl, že pověřil výbor zpracováním 
dohody o přistoupení k projektu kompostárny pro jednotlivé obce, smlouva přišla až nyní.
Upozornil na špatnou informovanost ohledně financování svozu pro obce. Máme v obci 
vlastní kompostárnu, která nebyla doplněna o prvky kompostování hned v rámci projektu, kde 
mělo všechno zařízení být v pořádku. 
Pan Kučera, ředitel p.o. Služby, potvrdil, že stačí dokoupit nějaký přístroj, na který můžeme 
dostat až 90% dotace. Městys by to stálo asi tak 50 000,- Kč a obec může kompostovat a 
vyvážet kompost na své vlastní pozemky, popř. za něco málo prodávat. 

19.15 hod. přišel pan Milan Valihrach, zastupitelů je 12 členů, zastupitelstvo je usnášení 
schopné.

Starosta - ano, to je pravda, že došlo k zásadním prodlevám, nyní byly zpracovány podmínky 
pro obce a spol. Hantály a.s. čeká, jak se k tomu obce postaví. V okolních obcích již probíhá 
zkušební provoz. Z rozpočtových prostředků by to stálo asi 300 - 350 tis. a je pravda, že by to 
asi nevyužívali všichni občané obce. Taky máme možnost využít naši kompostárnu, ale tam si 
odpad bude muset odvézt každý občan sám. Služby p.o. možnost svozu nenabízí.
Imrichová - z čeho se ta částka 350 tis. skládá?
Starosta - je to 110,- Kč + DPH na hlavu za svoz a likvidace 350,- Kč za 1t.
Paní Maděřičová se dotazovala, jak dopadla anketa a poukázala na špatnou organizaci.
Starosta - anketa vyšla pro používání popelnic. Podle ankety mají občané o tuto službu spol. 
Hantály a.s. zájem.
Ing. Vaněk poukázal na to, že Služby p.o. předložily kalkulaci, která obsahuje pouze částku 
170 000,- Kč , kde vůbec není jasné co všechno kalkulace zahrnuje.
Pan  Maděřič podotnul, že o anketě vůbec nevěděl a měl dotaz, jak  probíhala.
Starosta - ankteta byla umístěna na chodbě při volbách do Sněmovny Parlamentu ČR. Bylo 
tam asi 74 hlasů pro a 55 proti a pak byla anketa ve vestibulu úřadu - hlasy asi 82 pro a 40 
proti.
Mgr. Bučková  poukázala na to, že tříděním odpadu a bioodpadu se nám sníží i poplatky za 
svoz komunálního odpadu.
Starosta městyse informoval občany o výsledku výběrového řízení na dodavatele svozu 
komunálního odpadu. Nejlepší nabídku měla fa. MEGAWASTE s.r.o., kde by byla snížena 
cena asi na polovinu. V příštím roce by tak mělo dojít ke snížení nákladů asi o 50%. 
Ing. Vaněk konstatoval, že i pokud se připojíme ke sběrným nádobám, tak i nadále můžeme 
vyvážet některý odpad na sběrný dvůr, mělo by dojít ke kombinaci variant.
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Místostarosta - naše kompostárna plně splňuje všechny nároky na zpracování tak, jak to mají i 
Hantály a.s. Můžeme nabídnout občanům i svoz, ale ten si musí občané zaplatit. 
Ing. Vaněk  upozornil, že tohle všechno měla obsahovat kalkulace  a navrhl teď stáhnout 
jednání z bodu programu a až Služby p.o. předloží přesnou kalkulaci, tak v jednání 
pokračovat. 
Ing. Parma poukázal na to, že část občanů se složí zbytku na komfort odvážení popelnic a v 
příštím roce může tato služba ještě podražit.
Starosta  informoval o tom, že  smlouva se schvaluje na dobu 5-ti let a o změně ceny se tam 
nemluví. Starosta městyse navrhl, aby se jednání odložilo s tím, že Služby p.o. zpracují 
řádnou kalkulaci svého vlastního systému likvidace a svozu odpadu.

Usnesení č. 12/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo návrh na projednání zavedení svozu 
biologicky rozložitelného odpadu na pracovním zasedání.

H: 11 pro 1 proti 0 zdržel se
Bc. Šrámek

Bod č. 5 programu - Sloučení mateřské a základní školy

V roce 2010 se poprvé hlasovalo o sloučení mateřské a základní školy. V příštím roce odchází 
ředitelka mateřské školy do starobního  důchodu a při této příležitosti se nabízí možnost 
spojení. Na pracovním zasedání bylo spojení důkladně projednáno s řediteli obou subjektů.
Ředitel základní školy je pro odsunutí na nový školní rok a ředitelka mateřské školy 
nesouhlasí se spojením.  Na pracovním zasedání bylo dojednáno, že se projekt odloží. Bude 
vyhlášen konkurz na ředitele/ku mateřské školy s tím, že objekt lze sloučit kdykoli. Proto bylo 
navrženo stáhnout tento bod z programu jednání.
Pan Šottl měl dotaz - jaký byl vlastně důvod pro spojení.
Starosta - podle zpracovaných podkladů jsou to např. důvody pro - jeden rozpočet, jedno 
řízení, postupné propojení programu mateřské a základní školy, zlepšení pracovní úrovně. 
Zápory - školy nejsou v jedné budově, pocit mateřské školy, že ztrácí samostatnost.
Ing. Parma navrhl, že je možnost sloučení obou subjektů s úplně novým uchazečem, vypsat 
jako jedno výběrové řízení pro sloučení obou subjektů a vybrat uchazeče, který by nejlépe 
představil svůj projekt.
Bc. Šrámek podotknul, že nejdřív se musí zastupitelé domluvit, zda vůbec chtějí tyto subjekty 
sloučit. 
Pan Maděřič  navrhnul důkladné projednání na pracovním zasedání a vyzval zastupitele, aby 
se účastnili těchto jednání.

Usnesení č. 13/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo stažení tohoto bodu z projednání.

H: 11 pro 1 proti 0 zdržel se
Bc. Šrámek

Výběrové řízení na svoz komunálního odpadu 
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Starosta městyse informoval  zastupitele i občany o výběrovém řízení na svoz komunálního 
odpadu. Vítězným uchazečem je nabídka společnosti MEGAWASTE s.r.o. Vybrání 
nejvhodnější nabídky má v kompetenci podle zákona o obcích rada obce, zastupitelstvo má 
možnost si vyhradit kompetenci, že rozhodne, ale musí se to odhlasovat. V a.s. Hantály, která 
dlouho dobu svážela odpad v naší obci, máme 3% podíl a tudíž by o tomto měli rozhodnout i 
zastupitelé.

Usnesení č. 14/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves si vyhrazuje, v souladu s § 84 odst. 4 zákona 
128/2000 Sb., o obcích, rozhodnout o schválení vítězného uchazeče ve výběrovém řízení na 
svoz komunálního odpadu. 

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 15/9/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo nabídku společnosti MEGAWASTE 
s.r.o. , IČ:60721804, se sídlem Opletalova 1603/57, 110 00 Praha 1 s nabídkou ve výši 729 
896,- Kč bez DPH/ 839 919,- Kč s DPH. Jako druhou v pořadí nabídku společnosti van 
Gansenwinkel a.s., IČ:63483360, se sídlem U vlečky 592, 664 42 Modřice s nabídkou ve výši 
759 803,- Kč bez DPH/863 633,- Kč s DPH a jako třetí v pořadí společnost Hantály a.s., IČ: 
42324068, se sídlem Tovární 22, 691 06 Velké Pavlovice s nabídkou ve výši 943 150,- Kč 
bez DPH/1 042 381,- Kč s DPH.

H: 10 pro 1 proti 1 zdržel se
Ing. Zugar Ing. Vaněk

Usnesení č. 16/19/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves ukládá starostovi podepsat se společností 
MEGAWASTE s.r.o. , IČ: 60721804, se sídlem Opletalova 1603/57, 110 00 Praha 1 smlouvu 
na svoz komunálního odpadu v městysu. 

H: 10 pro 0 proti 2 se zdrželi
Ing. Vaněk
Ing. Zugar

Bod č. 8 programu - připomínky členů zastupitelstva městyse

Připomínky členů zastupitelstva městyse byly vzneseny během celého jednání.

Bod č. 9 programu - Připomínky občanů 

Paní Frydrychová měla dotaz- kdo jí tedy vyveze rostlinný odpad?
Místostarosta obce - Můžete  to vyvézt na sběrný dvůr, popř. je možnost domluvy odvozu 
nebo přistavení vlečky za poplatek dle platného ceníku.
Občané upozornili na to, že nejsou sváženy pytle s listím.
Pan Lang upozornil na parkování vozidel u Bolera, auta tam ohrožují dopravu.
Místostarosta možnost vidí v umístění značky zákaz stání, pak by byla možnost pokutovat.
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Pan Grunský poukázal na špatné využití pracovní doby zaměstnanců Služeb p.o.
Místostarosta Kučera usoudil, že asi bude nutná kontrola zaměstnanců, dále  podotknul, že 
zaměstnanců ve Službách p.o. je málo a pokud jsou akutně nutnější práce než je např. sekání  
trávy, tak je musí upřednostňovat.
Pan Ing. Grée upozornil na velmi hlučná auta, která jezdí často po obci a nabízejí výkup 
železa, barevných kovů a pod., zda by s tím nešlo něco udělat.
Starosta sdělil, že již se připravuje obecně závazná vyhláška o podomním prodeji.
Paní Luňáková je dotazovala, kdy bude znovu otevřená knihovna.
Starosta informoval, že knihovna by měla být otevřena v průběhu prosince.
Místostarosta městyse p. Jaroslav Kučera žádá zapsat do zápisu, že v areálu kasáren se 
nachází velká černá skládka, která nevznikla za tohoto vedení.
Ing. Zugar konstatoval, že skládka vznikla asi tak z 80% ještě za starosty p. Šedivého.
Pan Kučera (ul. Dolní)  měl dotaz,jak to bude s výstavbou nových chodníků?
Starosta - dnes byla předána stavba, ale vzhledem k počasí se to jen trochu upraví a  pracovat 
se začne až na jaře.

Bod programu č. 10 - Závěr

Starosta městyse Moravská Nová Ves Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům a občanům 
za účast a ukončil 19. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves ve 21.15 
hod. 

V Moravské Nové vsi 28.11.2013

Mgr. Marek Košut,v.r. Jaroslav Kučera,v.r.
       starosta    místostarosta

Ověřovatelé: Eva Gréeová,v.r.

Mgr. Soňa Petrjanošová, v.r.
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Zapisovatel: Martina Janulíková,v.r.




